التاريخ	رقم الصادر	الإشارة
2025/07/27	672	بو/رت

WARBA BANK

M/s. Boursa Kuwait Company

May Allah's Peace and blessing be upon you...

Subject: Supplementary Disclosure Regarding the Merger Procedures Between Warba Bank and Gulf Bank

We refer to the abovementioned subject and as per the requirements of Chapter Four (Disclosure of Material Information) of the Tenth Rule Book (Disclosure & Transparency) of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. 7/2010 as amended.

In reference to the disclosure issued by our bank on 15/06/2025, we would like to inform you that Warba Bank has obtained the approval of the Central Bank of Kuwait for the appointment of the following advisory firms to conduct a feasibility study for the merger process and due diligence activities:

• Management Consultant: Bain & Company

• Lead Financial Advisor: J.P. Morgan

• Local Investment Advisor: Al Shall Consulting

• Lead Legal Advisor: Clifford Chance

Local Legal Advisor: Al Tamimi & Co

We assure you of Warba Bank's full commitment to the relevant legal and regulatory requirements, including obtaining all necessary approvals from the competent regulatory authorities. We will ensure to disclose any significant developments related to this matter in a timely manner.

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ...

الموضوع: إفصاح مكمل بشأن السير في إجراءات الاندماج بين بنك وربة وبنك الخليج

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما.

إلحاقاً بالإفصاح الصادر عن مصرفنا بتاريخ 2025/06/15، نود إحاطتكم علماً بأن بنك وربة قد حصل على موافقة بنك الكويت المركزي بشأن تعيين الجهات الاستشارية التالية للقيام بدراسة جدوى عملية الاندماج وأعمال الفحص النافية للجهالة:

مستشار إداري: باین آند کومباني

• المستشار المالي الرئيسي: جي بي مورقان

• مستشار استثمار محلى: الشال للاستشارات

• المستشار القانوني الرئيسي: كليفورد تشانس

• المستشار القانوني المحلي: التميمي ومشاركوه

ونؤكد لكم التزام بنك وربة التام بالمتطلبات القانونية والتنظيمية ذات الصلة، بما في ذلك الحصول على جميع الموافقات اللازمة من الجهات الرقابية المختصة. وسنعمل على الإفصاح عن أي تطورات جوهرية تتعلق بهذا الشأن في الوقت المناسب.

Attached herewith Supplementary Disclosure Form.

Best regards ...

ونرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام ...

Shaheen Hamad Al Ghanem d Chief Executive Officer

WARBA BANK

شاهين حمد الغائم الرئيس التنفيذي

ثارق - قطعة 7 - شارع عمر بن الخطاب - قسيمة 6 - برج الراية - الميزانين 1 - صب: 1200 الرمز البريدي 13013 الصفاة، الكويت - هاتف: 965 1825555 - غاكس: 965 22288501 - سجل تجاري: 965 34402 - فاكس: 965 1825555 | Fax: +965 1825555 | Fax: +965 22288501 | C.R. 334402 | Sharq, Block 7, Omar Ibn Al-Khattab Street, Plot 6, Al-Raya Tower, Mezzanine Floor 1, P.O. Box 1220, Al-Safat 13013, Kuwait - Tel: +965 1825555 | Fax: +965 22288501 | C.R. 334402 | في حال وجود أي ملاحظات أو استفسارات، يرجى التواصل مع وحدة الشكاوى عبر البريد الإلكتروني: 1825555 | CustomerCareUnit@warbabank.com, or call our call center at 1825555 | Fax: +965 22288501 | C.R. 334402 | كالمتحركة المتحركة المتحر



Supplementary Disclosure Form

نموذج الإقصاح المكمل

Date	التاريخ
27/07/2025	2025/07/27
Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة
Warba Bank (K.S.C.P)	بنك وربة (ش.م.ك.ع)
Disclosure Title	عنوان الإفصاح
Supplementary Disclosure Regarding the Merger Procedures Between Warba Bank and Gulf Bank	إفصاح مكمل بشأن السير في إجراءات الاندماج بين بنك وربة وبنك الخليج
Date of Previous Disclosure	تاريخ الإفصاح السابق
15/06/2025	2025/06/15
Developments that occurred to the disclosure	التطور الحاصل على الإفصاح
In reference to the disclosure issued by our bank on 15/06/2025, we would like to inform you that Warba Bank has obtained the approval of the Central Bank of Kuwait for the appointment of the following advisory firms to conduct a feasibility study for the merger process and due diligence activities: • Management Consultant: Bain & Company • Lead Financial Advisor: J.P. Morgan • Local Investment Advisor: Al Shall Consulting • Lead Legal Advisor: Clifford Chance • Local Legal Advisor: Al Tamimi & Co	إلحاقاً بالإقصاح الصادر عن مصرفنا بتاريخ 2025/06/15 نود إحاطتكم علماً بأن بنك وربة قد حصل على موافقة بنك الكويت المركزي بشأن تعيين الجهات الاستشارية التالية للقيام بدراسة جدوى عملية الاندماج وأعمال الفحص النافية للجهائة: • مستشار إداري/ استراتيجي: باين آند كومباني • المستشار المالي الرئيسي: جي بي مورقان • مستشار المتأمار محلي: الشال للاستشارات • المستشار القانوني الرئيسي: كليفورد تشانس • المستشار القانوني المحلي: التميمي ومشاركوه
We assure you of Warba Bank's full commitment to the relevant legal and regulatory requirements, including obtaining all necessary approvals from the competent regulatory authorities. We will ensure to disclose any significant developments related to this matter in a timely manner.	ونؤكد لكم التزام بنك وربة التام بالمتطلبات القانونية والتنظيمية ذات الصلة، بما في ذلك الحصول على جميع الموافقات اللازمة من الجهات الرقابية المختصة. وسنعمل على الإفصاح عن أي تطورات جوهرية تتعلق بهذا الشأن في الوقت المناسب.
The financial effect of the occurring developments (if any)	الأثر المالي للتطور الحاصل (ان وجد)
NA	لا يوجد

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من اصدر هذا الافصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بانه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب اية معلومات مضللة أو خاطنة، وذلك دون أدني مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشان محتويات هذا الافصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن اية اضرار قد تلحق باي شخص جراء نشر هذا الافصاح أو السماح بنشره عن طريق انظمتهما الالكترونية أو موقعهما الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الافصاح بأي طريقة آخرى.



